4 RETRACTABLE CROWD BARRIER CASSETTES

FOR STAND MOUNTING, INCL. BAG · SA BELT 1 B SET 1

Gravity (C)

SAFETY INFORMATION

- Please read these instructions carefully before you start installation and assembly.
- 2. Keep all information and instructions in a safe place.
- 3. Follow the instructions.
- Observe all safety warnings. Never remove safety warnings or other information from the equipment.
- 5. Be attentive when setting up the product and protect yourself from injury.
- 6. This product is intended for indoor use only. Using it outdoors could lead to product failure and personal injury.
- 7. Do not modify this equipment.
- Comply with all applicable disposal laws in your country. During disposal of packaging, please separate plastic and paper/cardboard.
- 9. Plastic bags must be kept out of reach of children.
- 10. If you have any questions refering to this instruction or any warnings, please contact your local distributor.

MANUFACTURER'S WARRANTY & LIMITATION OF LIABILITY

You can find our current warranty conditions and limitation of liability at: https://cdn-shop.adamhall.com/media/pdf/MANUFACTURERS-DECLARA-TIONS_GRAVITY.pdf

To request warranty service for a product, please contact Adam Hall GmbH, Adam-Hall-Str. 1, 61267 Neu Anspach / Email Info@adamhall.com / 49 (0) 6081 / 94 19-0



PROPER DISPOSAL OF THIS PRODUCT (WASTE ELECTRICAL AND ELECTRONIC EQUIPMENT)

(Valid in the European Union and other European countries with waste separation)

This symbol on the product, or the documents accompanying the product, indicates that this appliance may not be treated as household waste. This is to avoid environmental damage or personal injury due to uncontrolled waste disposal. Please dispose of this product separately from other waste and have it recycled to promote sustainable economic activity.



FEATURES

- · Mountable on any stand with 3/8" 5/8" or M10 thread
- · Self tightening barrier belt
- Three-sided belt clip for combination with any number of crowd barrier cassettes
- · Locking function when attached to belt clip
- · Adapter to 3/8" and M10 included
- Set consists of: 4 cassettes; 4 x 3/8" adapters; 4 x M10 adapters; bag

DESCRIPTION

Whether you're an event technician, small event organiser or retailer, the SA BELT 1 B crowd barrier cassette for stand mounting offers you absolute flexibility for barriered zones, regulated visitor flow, and highlighting of walkways.

The Gravity® SA BELT 1 B crowd barrier cassette can be extended up to two meters and is self-tensioning. For the required hold of the belt, the retractable belt system has a useful locking function, whereby the belt is solidly held in place.

Any number of barrier cassettes can be combined with each other via the typical three strap clips.

With the SA BELT 1 B, there is no need to buy stands twice and fill up your storage space unnecessarily, as a 5/8" thread is integrated in the cassette itself, both at the top and bottom. Simply screw them onto any microphone or speaker stand with 3/8", 5/8" or M10 threads.

And to make sure you always have the right adapter at hand, the necessary adapters are included with this very cleverly conceived barrier belt system.

With the SA BELT 1 B SET 1, Gravity® offers you a versatile system to signalise short and long walkways, for entrance control, stage barriers or trade fairs. You will be well prepared for any situation with this practical set of four barrier belt cassettes, together with accessories, which are all kept organised in a transport and storage bag.

SPECIFICATIONS

Product number	GSABELT1BSET1
Product type	Stands and Tripod Accessories
Туре	Locking belt cassette
Cassette Material	Plastic and steel
Bag Material	Nylon
Color	Black
Belt Material	Nylon
Max belt length	1940 mm
Threaded connector	2x 5/8" female
Accessories (included)	4x adapter 5/8" male to M10 male; 4x adapter 5/8" male to 3/8" male
Cassette dimensions LxHxW	100 x 133 x 80 mm
Weight per cassette	0.45 kg
Weight of bag	0.176 kg
Weight	2.2 kg





Adam Hall GmbH | Adam-Hall-Str. 1 61267 Neu-Anspach | Germany

Phone: +49 60 81 · 94 19-0 **adamhall**.com

4 ABSPERRGURT-KASSETTEN

FÜR STÄNDERMONTAGE INKL. TASCHE · SA BELT 1 B SET 1



SICHERHEITSHINWEISE

- Bitte lesen Sie diese Bedienungsanleitung sorgfältig, bevor Sie mit der Montage und dem Aufbau beginnen.
- 2. Bewahren Sie alle Informationen und Anleitungen an einem sicheren Ort auf.
- 3. Folgen Sie den Anleitungen.
- Beachten Sie stets alle Sicherheitshinweise. Entfernen Sie niemals Sicherheitshinweise oder andere Informationen von dem Produkt.
- Seien Sie beim Aufbauen des Produkts aufmerksam und schützen sich vor Verletzungen.
- Dieses Produkt ist ausschließlich für den Einsatz in Innenräumen bestimmt. Der Einsatz im Außenbereich kann zu Schäden am Produkt und zu Personenschäden führen.
- 7. Nehmen Sie keine Veränderungen an diesem Produkt vor.
- Beachten Sie bei der Entsorgung die in Ihrem Land geltenden Gesetze. Trennen Sie bei der Entsorgung bitte Kunststoff und Papier bzw. Kartonagen voneinander.
- 9. Kunststoffbeutel müssen außer Reichweite von Kindern aufbewahrt werden.
- 10. Falls Sie Fragen zu dieser Anleitung oder zu den Sicherheitshinweisen haben, wenden Sie sich bitte an Ihren Fachhändler/Vertrieb.

HERSTELLERGARANTIE & HAFTUNGSBESCHRÄNKUNG

Unsere aktuellen Garantiebedingungen und Haftungsbeschränkung finden Sie unter:https://cdn-shop.adamhall.com/media/pdf/MANUFACTURERS-DEC-LARATIONS_GRAVITY.pdf

Im Service Fall wenden Sie sich bitte an Adam Hall GmbH, Adam-Hall-Str. 1, 61267 Neu Anspach / E-Mail Info@adamhall.com / +49 (0)6081 / 94 19-0

KORREKTE ENTSORGUNG DIESES PRODUKTS

(Gültig in der Europäischen Union und anderen europäischen Ländern mit Mülltrennung) Dieses Symbol auf dem Produkt oder dazugehörigen Dokumenten weist darauf hin, dass das Gerät am Ende der Produktlebenszeit nicht zusammen mit dem normalen Hausmüll entsorgt werden darf, um Umwelt- oder Personenschäden durch unkontrollierte Abfallentsorgung zu vermeiden. Bitte entsorgen Sie dieses Produkt getrennt von anderen Abfällen und führen es zur Förderung nachhaltiger Wirtschaftskreisläufe dem Recycling zu. Als Privatkunde erhalten Sie Informationen zu umweltfreundlichen Entsorgungsmöglichkeiten über den Händler, bei dem das Produkt erworben wurde, oder über die entsprechenden regionalen Behörden. Als gewerblicher Nutzer kontaktieren Sie bitte Ihren Lieferanten und prüfen die ggf. vertraglich vereinbarten Konditionen zur Entsorgung der Geräte. Dieses Produkt darf nicht zusammen mit anderen gewerblichen Abfällen entsorgt werden.



FEATURES

- · Auf beliebigem Ständer mit 3/8", 5/8" oder M10 Gewinde montierbar
- · Selbstspannender Absperrgurt
- Dreiseitiger Gurtclip zur Kombination mit vielen weiteren Absperrkassetten
- · Einrastfunktion bei Befestigung am Gurtclip
- · Adapter auf 3/8" und M10 beiliegend
- Set bestehend aus: 4 Kassetten; 4 x 3/8" Adapter; 4 x M10 Adapter, Tasche

BESCHREIBUNG

Aufschrauben, anschnallen und kombinieren – Die Absperrgurt-Kassette SABELT 1B bietet Dir als Veranstaltungstechniker, Kleinveranstalter oder Einzelhändler absolute Flexibilität für die zonierte Absperrung, den geregelten Besucherfluss oder die Verdeutlichung der Laufwege.

Die Gravity® SA BELT 1 B Absperrgurt-Kassette lässt sich bis zu zwei Meter ausziehen und ist selbstspannend. Für den erforderlichen Halt des Gurtes verfügt das Auszieh-Gurtsystem über eine nützliche Einrastfunktion, wodurch der Gurt solide arretiert wird.

Über die typischen drei Gurtclips können beliebig viele Absperrkassetten miteinander kombiniert werden.

Mit dem SA BELT 1 B gibt es keinen Grund, Ständer doppelt zu kaufen und so Dein Lagerraum unnützerweise zu füllen denn in der Kassette selbst ist sowohl oben als auch unten jeweils ein 5/8*-Gewinde integriert. Das ermöglicht Dir, sie einfach an einem beliebigen Mikrofon- oder Boxenständer mit 3/8*, 5/8* oder M10 Gewinde aufschrauben.

Und damit Du immer den richtigen Adapter zu Hand hast, befinden sich die benötigten Adapter, bei diesem durchdachten Belt Barrier System, im Lieferumfana.

Gravity® bietet Dir mit dem SA BELT 1 B SET 1 ein funktionales System um kurze und längere Laufwege von der Einlasskontrolle über die Bühnenabsperrung bis zur Waren- oder Messepräsentation zu signalisieren. Auf Deine situativen Anforderungen bestens vorbereitet bist Du mit dem praktischen Set aus 4 Absperrgurtkassetten mitsamt Zubehör welches in einer Transport- und Aufbewahrungstasche geordnet gehalten wird.

SPEZIFIKATIONEN

Artikel Nr.	GSABELT1BSET1
Produktart	Ständer und Stative Zubehör
Тур	Absperrgurt Kassette
Material Kassette	Kunststoff und Stahl
Material Tasche	Nylon
Farbe	Schwarz
Material Gurt	Nylon
Gurtlänge max.	1940 mm
Gewindeanschluss	2x 5/8 Zoll weiblich
Zubehör (im Lieferumfang)	4x Adapter 5/8 Zoll männlich auf M10 männlich; 4x Adapter 5/8 Zoll männlich auf 3/8" männlich
Abmessung Kassette LxHxB	100 x 133 x 80 mm
Gewicht pro Kassette	0,45 kg
Gewicht Tasche	0,176 kg
Gewicht	2,2 kg





Adam Hall GmbH | Adam-Hall-Str. 1 61267 Neu-Anspach | Germany

Phone: +49 60 81 · 94 19-0 **adamhall**.com